
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XX/2020 

XX Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 25 czerwca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:43 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin, powiedział, 

że sesja jest zamknięta i jeżeli ktoś miał jakieś pytanie, to mógł się zgłosić do dyrektorów, 

kierowników i pracowników Urzędu oraz Burmistrza. Przypomniał o obowiązku używania 

masek podczas sesji. Poinformował, że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na 

żywo i rejestrowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a wersja archiwalna 

dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz  

w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji bierze udział 13 Radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

oraz przywitał wszystkich obecnych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z materiałami sesyjnymi  Radni otrzymali za pomocą eSesji, odczytał wszystkie jego punkty  

i zapytał czy są wnioski o wprowadzenie zmian. 

Brak wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie i zgodnie ze statutem, zapytał czy ktoś z Radnych ma uwagi do protokołu. 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 maja  

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie i zgodnie ze statutem i jest on dostępny na eSesji. 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 maja 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 



NIEOBECNI (2) 

Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Tułowice za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin odczytał zapisy ustawy o samorządzie gminnym, 

dotyczące udzielenia burmistrzowi wotum zaufania oraz koniecznych czynności z tym 

związanych. Poinformował, iż wskazany w ustawie Raport o stanie gminy został 

udostępniony Radnym za pomocą eSesji i poprosił Sekretarza Gminy o prezentację tego 

dokumentu, po czym ustalił zasady debaty. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski zaprezentował zawartość przedłożonego Radzie przez 

Burmistrza Raportu o stanie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak stwierdził, że Komisja nie wnosi 

żadnych uwag i przychyla się do tego, aby udzielić Burmistrzowi wotum zaufania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Krzysztof Chodorowski powiedział,  

że Komisja po wnikliwej analizie Raportu nie wnosi żadnych uwag do jego treści. 

W zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Michała Lutego, 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij pozytywnie ocenił zawartość Raportu, wskazując  

na jego obszerność, dzięki czemu można stwierdzić, że Gmina Tułowice się rozwija,  

a Burmistrz realizuje plan narzucony przez Radę oraz wszystkie zadania inwestycyjne. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jan Bojkowski stwierdził, że Komisja 

szczegółowo zapoznała się z Raportem i stwierdza, iż jest to opracowanie bardzo szerokie  

i oddaje wszystkie zagadnienia, którymi żyła Gmina w ubiegłym roku. Pozytywnie ocenia 

działania Burmistrza i przychyla się do udzielenia mu wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że w dalszym ciągu obserwuje rozwój 

miasta w różnych aspektach i uważa, że pomimo problemów jest dobrze i pozytywnie opiniuje 

Raport. 

Radny Krzysztof Mróz przedstawił analizę Raportu ze strony mieszkańców Szydłowa, jako 

drugiej co do wielkości miejscowości w Gminie, wskazując na bardzo mały udział procentowy 

inwestycji w sołectwie w stosunku do inwestycji w Gminie. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do słów Radnego Mroza wskazując na plany 

realizacji inwestycji budowy świetlicy w Szydłowie wymagającej dużych środków 

finansowych. Powiedział, że istnieje szeroko uzgadniany plan realizacji remontów dróg  

w Gminie i może należałoby przeprowadzić jego weryfikację, ze względu na potrzeby znacznie 

przekraczające możliwości budżetowe.  

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wyraził nadzieję na realizację budowy świetlicy 

w Szydłowie, stwierdzając, że inwestycje wykonane w mieście zostały wykonane dzięki  

uzyskanym środkom zewnętrznym, które były jakby ukierunkowane na położenie tych dróg, bo 

nie każdą drogę można było sfinansować z tych środków ze względu na obostrzenia określone 



w specyfikacjach naborów. Stwierdził, że budżet zatwierdzany jest poprzez głosowanie 

wszystkich radnych i nieprawdą jest, że nacisk jest kładziony na Tułowice, a jeśli cokolwiek się 

robi, to służy to mieszkańcom całej Gminy, nie tylko Tułowic. 

Brak innych chętnych do zabrania głosu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że zapisy przytoczonej wcześniej ustawy 

nakazują Radzie po skończeniu debaty nad Raportem o stanie gminy podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza i w związku z brakiem pytań poprosił 

Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2019 r. 

 

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdania finansowe zostały przekazane Radzie  

w ustawowym terminie i omówione na posiedzeniu Komisji 

 

Skarbnik Bożena Gąska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2019 rok. 

Brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  



z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie opinii. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytał treść Uchwały nr 1 Komisji 

Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2020 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Tułowic, stwierdzając, że po rozpatrzeniu całości dokumentacji oraz 

dokonywanych na jej podstawie ustaleniach Komisja Rewizyjna pozytywnie ocenia działania 

Burmistrza Tułowic w zakresie realizacji budżetu za 2019 r. i występuje do Rady Miejskiej  

w Tułowicach z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tułowic Andrzejowi 

Wesołowskiemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu dotyczącą uchwały Komisji Rewizyjnej, a następnie przedstawił treść tej uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 



Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

W imieniu swoim, Wiceprzewodniczącego oraz całej Rady pogratulował Burmistrzowi, Pani 

Skarbnik, Sekretarzowi i podziękował Komisji Rewizyjnej. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radzie za udzielenie absolutorium i wotum 

zaufania oraz współpracownikom, sołtysom, Kierownikom Jednostek, pracownikom za ich 

wkład pracy i wszystkim, którzy wspierają i przyczyniają się do realizacji działań. 

Skarbnik Bożena Gąska podziękowała za udzielenie absolutorium, zatwierdzenie sprawozdań, 

Komisji Rewizyjnej, całej Radzie oraz wszystkim, którzy mieli wkład w realizację budżetu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że projekt uchwały Pani 

Skarbnik przedstawiła na posiedzeniu Komisji, a w związku z brakiem pytań zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały 

Pani Skarbnik przedstawiła na posiedzeniu Komisji i w związku z brakiem pytań zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Bożenie Gąsce za sumienna pracę. 

 

Podziękowania złożył również Wiceprzewodniczący Roman Kopij oraz Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Arkadiusz Drążek, Tomasz 

Gala, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Frédéric Coppin, Roman Kopij 

 

NIEOBECNI (1) 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przerwa w obradach 

 

 

 

 



12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady oddał głos Skarbnik Bożenie Gąsce. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Podziękował mieszkańcom za zaangażowanie w głosowaniu w projekcie „Podwórko NIVEA” 

 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady poinformował o otrzymaniu wniosku od Radnej Anny Sokulskiej, 

którą poprosił o odczytanie jej treści. 

 

15. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że dostarczył Radnym przez eSesję zaktualizowany wykaz 

listów i nie wpłynęła nowa korespondencja.  

 

16. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że również ten wykaz został dostarczony Radnym przez 

eSesję i nie wpłynął żaden nowy wniosek. 

 

17. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Ptak podziękował Gronu Pedagogicznemu za pracę, którą włożyli podczas 

pandemii.  

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy komisji 21 sierpnia godz. 16:00, sesji 27 sierpnia br. 

godz. 16:00 

 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


